



TECHNICKÝ SKÚŠOBNÝ ÚSTAV PIEŠŤANY, š.p.
Certifikačný orgán certifikujúci výroby
Product Certification Body
Krajinská cesta 2929/9, 921 01 Piešťany
Slovenská republika/Slovak Republic

CERTIFICATE

No. 0083/104/2019

Manufacturer: **NPP TASMA, LLC**
100 Vosstanie St.
420095 KAZAN
Republic of Tatarstan,
Russia

Product: **Industrial radiographic film**

Type: **RT-7T("PT-7T")**

This certificate confirms the compliance of the product type characteristics with the requirements of the film system class C5 of the standard:

EN ISO 11699-1:2012

The certificate has been issued on the basis of the tests of the product type sample and of the enterprise audit results. The results are recorded in the No. BAM 8.3/8383b dated 13.06.2019 Test report issued by the Federal Institute for Materials Research and Testing (BAM), Bundesanstalt für Materialforschung und Prüfung (BAM) Section 8.3 "Non-destructive testing - radiological methods", D-12200 Berlin, 2019-06-13 and certificate No. 1422.2019 of Quality Management System conformity with the requirements of ISO 9001:2015 issued by IMQ S.p.A., Milan, 2019-08-29.

This certificate is issued under the following conditions:

The certificate applies to the product type specified in the above mentioned Conformity Assessment report. The manufacturer shall ensure the conformity of subsequent production items with the certified type.

Changes that may have an impact on maintaining conformity with the certification requirements may require confirmation of the validity of the certificate by demonstrating compliance with the conditions under which the certificate was issued or by conducting an additional evaluation.

Issue date: 10.09.2019

Expiry date: 09.09.2024

Issue: 1



Ing. Dušan HANKO
Head of Product Certification Body

112035

Сертификат

№ 0083/104/2019

Изготовитель: **ООО «НПП Тасма»,**
420095, РФ, РТ, г. Казань,
ул. Восстания, д.100

Наименование: **Промышленная радиографическая пленка**

Тип: **РТ-7Т**

Данный сертификат подтверждает соответствие характеристик типа пленки требованиям класса **C5** стандарта:

EN ISO 11699-1:2012

Данный сертификат выдан на основании испытания образцов пленочной системы и результатов аудита предприятия. Результаты испытаний записаны в техническом отчете № BAM 8.3/8383b от Федерального института исследования и тестирования (BAM), Bundesanstalt für Materialforschung und Prüfung (BAM), отдела 8.3 «Неразрушающий контроль – радиологические методы», D-12200 Berlin, и в сертификате № 1422.2019 соответствия системы менеджмента качества требованиям ISO 9001:2015, выданным IMQ S.p.A., Милан, Италия, 29.08.2019.

Данный сертификат издан в соответствии с нижеперечисленными условиями:

Сертификат относится только к указанному типу пленки согласно вышеупомянутому отчету оценки соответствия.

Изготовитель гарантирует последующее подтверждение соответствия производимой продукции с типом сертификата.

Изменения, которые могут воздействовать на поддержание соответствия с требованиями сертификации, могут нуждаться подтверждения действительности сертификата путем демонстрации соответствия с условиями, согласно которым сертификат был издан или путем проведения дополнительной оценки.

Дата выпуска: 10.09.2019

Срок действительности: 09.09.2024

Количество экз. :1